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Ålandskyrka-Överbo samfällighetsförening 

Plats: Ålands bygdegård 
Närvaro: 17 fastighetsägare medverkade på plats och 10 representerades via ombud. 

1. Val av ordförande för stämman 
Johan Steineck valdes till ordförande för stämman. Acklamation. 

2. Val av justeringsmän 
Mats Strandholm och Ivan Berggren valdes till justeringsmän. Acklamation. 

3. Styrelsens och revisorernas berättelser 
Styrelsens årsberättelse och revisorernas berättelse lästes upp och lades till 
handlingarna. 

4. Ansvarsfrihet för styrelse 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. Acklamation. 

5. Styrelsens framställningar/motioner 
Inga framställningar/motioner. 

6. Ersättning 
a. Förslaget om att styrelsens ersättning kvarstår på 999 kr per 
person och år beviljades. Acklamation. 

b. Förslaget om att revisorernas ersättning kvarstår på 300 kr per 
person och år beviljades. Acklamation. 

7. Förslag till utgifts- och inkomststat 
Styrelsens förslag om att inte genomföra någon uttaxering beviljades. 
Acklamation. 

8. Val av styrelse och styrelseordförande 
a. Styrelsens förslag till ordförande, Johan Steineck, beviljades. 

Acklamation. 

b. Nedanstående personer valdes enligt förslag in i styrelsen, var 
och en för. sig. Acklamation. 

Detlev Briese, styrelseledamot 
Jonas Magnusson, styrelseledamot 
Mikael Waxell, styrelseledamot 
Johan Wik, styrelseledamot 
Carina Björk, styrelsesuppleant 
Mattias Lundblad, styrelsesuppleant 
Ulf Nordlund, styrelsesuppleant 

9. Val av revisorer 
Styrelsens förslag om att Henrik Uhlhorn och Göran Sandberg fortsätter som 
revisorer beviljades. Acklamation. 



10. Fråga om val av valberedning 
Mötet valde att samfälligheten fortsätter att verka utan valberedning. 
Acklamation. 

11. Övriga frågor 

Reparation bron/byte vägräcken 
Thomas Ericson framförde att han tyckte reparationen av bron tagit för lång tid. Han tog upp 
att prisuppgifter och omfattning av arbetsinsatser hade framförts av honom i våras. 

Ordföranden förklarade att utan ordentliga underlag i form av underskrivna offerter kan vi 
som samfällighet inte söka och erhålla driftsbidrag från Trafikverket för bro och räcke, vilket 
rör sig om substantiella belopp som annars måste tas in via utdebitering från samfällighetens 
medlemmar. 

Johan.Wik informerade om att Trafikverket fortfarande handlägger ärendet om driftsbidrag. 
Det föreslogs att information om utfallet läggs ut på hemsidan. 

Henrik Karlsson hade gärna sett att man då brofrågan dragit ut på tiden skiftat fokus och 
jobbat med andra delar av underhållet i stället. 

Momsregistrering 
Jonas Magnusson informerade om att förändringar har skett med avseende på 
momsregistrering för samfälligheter. En samfällighet såsom vår är, om man har en omsättning 
som överskrider 80 000kr ( exklusive bidrag), momsregistrerade. Det är i nuläget dock oklart 
vad det innebär för vår samfällighet. 

Snökäppar 
Henrik Karlsson uttryckte belåtenhet att snökäppar kommit upp i bra tid. Ordförande 
kommenterade med att styrelsen ambition varit att utstakningen ska ske innan oktober månads 
slut. 

Slåtter 
Henrik Karlsson tog upp dikesslåttem och argumenterade för och uttryckte önskemål om den 
skulle läggas tidigare. Ordförande redogjorde för styrelsens val att förlägga den till början på 
augusti. Frågan tas med till fortsatt styrelsearbete för att se om det finns skäl att tidigarelägga 
den. 

12. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålles tillgängligt 
Protokollet kommer anslås på anslagstavlan. Det kommer även att finnas 
nedladdningsbart via föreningens hemsida (Förvaltning/Dokumentation). 
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